



Oft gestellte Fragen - Prüfungen	Pogosta vprašanja - izpitni	Frequently asked questions - exams
<b>1. Wann gibt es den nächsten Prüfungstermin?</b>	<b>1. Kdaj je naslednji izpitni rok?</b>	<b>1. When is the next exam date?</b>
Alle Prüfungstermine für das laufende Jahr finden Sie auf der Homepage des Goethe-Instituts Ljubljana <a href="http://www.goethe.de/ljubljana">www.goethe.de/ljubljana</a> --> Prüfungen.	Vse izpitne roke, ki so razpisani v tekočem letu, najdete na spletni strani Goethe-Instituta Ljubljana: <a href="http://www.goethe.de/ljubljana-&gt;Izpitni">www.goethe.de/ljubljana -&gt; Izpitni</a> .	All exam dates for the following year are published on the webpage of the Goethe-Institut Ljubljana: <a href="http://www.goethe.de/ljubljana-&gt;Izpitni">www.goethe.de/ljubljana --&gt; Izpitni</a> .
<b>2. Wo kann ich mich anmelden?</b>	<b>2. Kje se lahko prijavim na izpit?</b>	<b>2. Where can I register for the exam?</b>
Das Anmeldeformular und die allgemeinen Geschäftsbedingungen finden Sie unter <a href="http://www.goethe.de/ljubljana-&gt;Pruefungen">www.goethe.de/ljubljana --&gt; Prüfungen</a> . Das ausgefüllte Anmeldeformular können Sie per Post oder E-Mail an <a href="mailto:info-ljubljana@goethe.de">info-ljubljana@goethe.de</a> schicken. Nach dem Erhalt der Anmeldung senden wir Ihnen die zu zahlende Rechnung per E-Mail zu. Bitte bezahlen Sie die Prüfungsgebühr spätestens bis zum Zahlungstermin, der in der Rechnung steht.	Prijavnico in Splošne pogoje poslovanja najdete na <a href="http://www.goethe.de/ljubljana-&gt;Izpitni">www.goethe.de/ljubljana --&gt; Izpitni</a> . Izpolnjeno prijavnico lahko pošljete po elektronski pošti ( <a href="mailto:info-ljubljana@goethe.de">info-ljubljana@goethe.de</a> ) ali navadni pošti na Goethe-Institut Ljubljana. Po prejemu prijave vam bomo po elektronski pošti poslali račun za izpitno pristojbino. Prosimo, da račun poravnate najpozneje na rok plačila, navedenega na računu.	The application form an the General terms of business you can find online: <a href="http://www.goethe.de/ljubljana-&gt;Izpitni">www.goethe.de/ljubljana --&gt; Izpitni</a> . After you fill in the form you can send it via email to <a href="mailto:info-ljubljana@goethe.de">info-ljubljana@goethe.de</a> or with mail to the Goethe-Institut Ljubljana. After we have received your application we will send you an Email with the invoice for the exam fee. Please pay the invoice by due date stated at the invoice.
<b>3. Kann ich am Goethe-Institut Ljubljana einen Prüfungsvorbereitungskurs machen?</b>	<b>3. Ali Goethe-Institut Ljubljana nudi tečaje za pripravo na izpit?</b>	<b>3. Ist there an exam preparation language coruse at the Goethe-Institut Ljubljana?</b>
Das Goethe-Institut Ljubljana bietet Vorbereitungskurse für Prüfungen B1-C1 an. Sie dauern 24 Unterrichtseinheiten, jeden Freitag 3 Unterrichtseinheiten. Akutelle Infos und Preise: siehe	Na Goethe-Institutu Ljubljana nudimo pripravljalne tečaje za stopnje B1 – C1. Tečaj traja 24 šolskih ur in se izvaja ob petkih po 3 šolske ure. Aktualne podatke in ceno najdete na naši spletni strani.	Goethe-Institut Ljubljana offers exam preparation courses for the levels B1 – C1. The course duration is 24 teaching units and takes place on Fridays, each time 3 teaching units. The current dates



Homepage des Goethe-Instituts Ljubljana.		and price you can find on our webpage.
<b>4. Werden die Goethe Zertifikate auch von slowenischen Arbeitgebern anerkannt?</b>	<b>4. Ali certifikate Goethe-Instituta priznajo tudi slovenski delodajalci?</b>	<b>4. Are the Goethe Exams recognised by slo. employers?</b>
Über die Sprachanforderungen eines Arbeitgebers informieren Sie sich bitte gezielt beim jeweiligen Arbeitgeber, bei dem Sie arbeiten möchten.	O jezikovnih zahtevah delodajalcev se pozanimajte pri delodajalcu, kjer želite delati.	To find out more about the language requirement, request information directly from the employer.
<b>5. Kann ich mit einer Bestätigung des Goethe-Instituts meine Sprachkenntnisse nachweisen?</b>	<b>5. Ali lahko znanje nemščine dokazujem tudi s potrdili Goethe-Instituta?</b>	<b>5. Can I verify my language skills also with an acknowledgement from the Goethe-Institut?</b>
Bestätigungen, die lediglich die Teilnahme an einem Sprachkurs, an einem Einstufungstest, an einer Prüfung oder Ähnlichem bescheinigen, genügen nicht. Nur ein Prüfungszeugnis über eine bestandene Prüfung Goethe-Zertifikat A1 bis C2 gilt weltweit als anerkannter Nachweis über die entsprechenden Kenntnisse in Deutsch als Fremdsprache.	Potrdila o udeležbi na tečajih, uvrstitvenih testih, izpitih in podobno niso dovolj. Zgolj certifikat o uspešno opravljenem izpitu Goethe-Zertifikat A1 do C2 velja kot dokazilo o znanju nemščine kot tujega jezika po vsem svetu.	Acknowledgements stating participation in a language course, an evaluation test, an exam, etc., are not sufficient. Only an exam certificate of having passed a Goethe exam A1 through C2 is recognized as proof of the respective knowledge level in German as a Second Language.
<b>6. Was sind Module bei den Prüfungen Goethe-Zertifikat B1, Goethe-Zertifikat B2 und Goethe-Zertifikat C2: GDS?</b>	<b>6. Kater module vsebujejo izpiti Goethe-Zertifikat B1, Goethe-Zertifikat B2 in Goethe-Zertifikat C2: GDS?</b>	<b>6. Which modules are in the exams Goethe-Zertifikat B1, Goethe-Zertifikat B2 and Goethe-Zertifikat C2: GDS?</b>
Die Prüfungen Goethe-Zertifikat B1, Goethe-Zertifikat B2 und Goethe-Zertifikat C2: GDS bestehen aus vier Modulen (Lesen, Hören, Schreiben und Sprechen). Die Module können einzeln oder in Kombination abgelegt werden.	Izpiti Goethe-Zertifikat B1, Goethe-Zertifikat B2 in Goethe-Zertifikat C2: GDS so sestavljeni iz štirih modulov (branje, slušno razumevanje, pisanje in ustno izražanje). Module lahko opravljate posamezno ali v kombinaciji.	The exams Goethe-Zertifikat B1, Goethe-Zertifikat B2 and Goethe-Zertifikat C2: GDS consist of 4 modules (Reading, Listening, Writing, Speaking). You can take individual modules or a combination of them.



<b>7. Kann ich eine Prüfung ablegen, obwohl ich nicht aus Slowenien komme?</b>	<b>7. Ali lahko pristopim k izpitu, kljub temu, da nisem iz Slovenije?</b>	<b>7. Can I take the exam if I'm not from Slovenia?</b>
Die Prüfungen des Goethe-Instituts stehen allen Interessierten zur Verfügung und können unabhängig vom Besitz der Staatsangehörigkeit abgelegt werden.	Izpitov Goethe-Instituta se lahko udeležijo vsi zainteresirani ne glede na državljanstvo.	Anyone can take a Goethe-Institut exam, no matter where they are from.
<b>8. Wann bekomme ich die Ergebnisse der Prüfung?</b>	<b>8. Kdaj izvem rezultate izpita?</b>	<b>8. How soon do I receive the exam results?</b>
Die Ergebnisse werden spätestens vier Wochen (bzw. nach sechs Wochen bei der Prüfung Goethe-Zertifikat C2: GDS) nach der mündlichen Prüfung per E-Mail bekannt gegeben.	Informacijo, da so rezultati izpita znani vam bomo sporočili po elektronski pošti najpozneje štiri tedne (oziora šest tednov pri izpitu Goethe-Zertifikat C2: GDS) po ustnem izpitu.	We will send you an email with the information, that the exam results are issued, no later than four weeks (or six weeks in case of the Goethe-Zertifikat C2: GDS) after the oral part of the exam.